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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI. Saziv
Prolećna sesija

Plenarna sednica Skupštine
PS-014
Priština, 25 i 26. januar 2018. god.

ZAPISNIK

SA PLENARNE SEDNICE ODRŽANE,
25 I 26. JANUARA 2018. GODINE

Sednici je predsedavao Kadri Veseli, predsednik Skupštine, a bio je potpomognut od
potpredsednika Skupštine: Kujtim Shala, Xhavit Haliti i Slavko Simića.

Predsednik je otvorio radove plenarne sednice prema dnevnom redu pripremljenom od
predsedništva Skupštine, uz saglasnosti parlamentarnih grupa, na sednici održanoj 22. Januara
2018. godine.

1. Vreme za deklarisanja izvan dnevnog reda

Deklarisanja izvan dnevnog reda podneli su poslanici: Bekë Berisha, Driton Selmanaj, Zenun
Pajaziti, Albin Kurti, Time Kadrijaj, Albulena Balaj-Halimaj, Xhevahire Izmaku i Naser
Rugova, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

2. Vreme za poslanička pitanja

Poslanica Arbërie Nagavci postavila je pitanje Ministru  Obrazovanja nauke i tehnologije,
Shyqiri Bytyqi, u vezi sa razrešenjem i imenovanjem članova  Borda Kosovske agencije za
akreditaciju.

Ministar Shyqiri Bytyqi nije bio prisutan u sali.
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Poslanica Besa Baftiu postavila je pitanje ministru  Zdravlja, Uran Ismaili, u vezi
snabdevanja sa esencijalnim lekovima i zdravstvenom tretiranjem van zemlje.
Ministar Uran Ismaili nije bio prisutan u Sali.

Poslanica Drita Millaku postavila je pitanje  Ministru Kulture, omladine i sporta Kujtim
Gashi, u vezi sa  uređajima crnih  voda i arheoloških otkrića u selu Vlashje, opština  Prizren.
Ministar Kujtim Gash odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanica Drita Millaku postavila je pitanje  Ministru Kulture, omladine i sporta Kujtim
Gashi, u vezi sa  oštećenjem    arheoloških otkrića u selu Vlashje, opština  Prizren.
Ministar Kujtim Gash odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanica Valentina Bunajku-Rexhepi postavila je pitanje Ministru Kulture, omladine i
sporta, Kujtim Gashi, u vezi sa izgradnjom objekta za operu i balet.
Ministar Kujtim Gash odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanik Haxhi Shala postavio je pitanje ministru Unutrašnjih poslova, Flamur Sefaj, u vezi
sa statusom i opremanjem sa dokumentacijom za građane iz Medveđe, Bujanovca i Preševo,
koji žive na Kosovu.
Ministar Flamur Sefaj je odgovorio na pitanje poslanika.

Poslanik Haxhi Shala postavio je pitanje ministarki Životne sredine  i prostornog planiranja
Albena Reshitaj, u vezi sa stanjem korite reke Toplluha.
Ministarka Albulena Reshitaj nije bila prisutna u Sali.

Poslanik Armend Zemaj postavio je pitanje ministru Unutrašnjih poslova, Flamur Sefaj, u
vezi bezbednosnog stanja u Međunarodnom aerodromu “Adem Jashari” u Prištini.
Ministar Flamur Sefaj je odgovorio na pitanje poslaniku.

Poslanica Saranda Bogujevci postavila je pitanje ministru Kulturu, omladine i sporta Kujtim
Gashi, u vezi sa restauracijom  monumenta “Kulla e Demë Ahmetit” u Podujevo.
Ministar Kujtim Gashi je odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanica Besa Baftiu postavila je pitanje ministru Rada i socijalnog staranja Skender
Reçica, u vezi sa realizacijom penzija za građane Kosova koji su radili u Švajcarskoj.
Ministar Skender Reçica je odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanik Bekim Haxhiu postavio je pitanje ministru Kulture omladine i sporta Kujtim
Gashi, u vezi sprovođenja Zakona o sponzorstvu u oblasti kulture, omladine i sporta i Zakona
o sprečavanju  i sankcionisanju nasilja  i negativnih pojava u sportskim događajima.
Ministar Kujtim Gashi je odgovorio na pitanje poslanika.
Poslanik Sami Kurteshi postavio je pitanje Premijeru Republike Kosova, Ramush Haradinaj,
u vezi sa odlukom Vlade Republike Kosova za pokrivanje troškova za međunarodnu
nezavisnu ekspertizu u vezi smrti  aktivista Pokreta Vetëvendosje Astrit Dehari.
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Premijer nije bio prisutan u sali.

Poslanica Shqipe Pantina postavila  je pitanje Ministru infrastrukture Pal Lekaj, u vezi sa
izgradnjom magistralnog puta Peć - Priština.
Ministarri Pal Lekaj je odgovorio na pitanje poslanice.

Poslanica Mirjeta Kalludra postavila je pitanje ministru Ekonomskog razvoja, Valdrin Lluka,
u vezi sa nadoknadom  građanima kojima je fakturisana potrošnja za električnu energiju a
koju nisu potrošili, kao i preduzete mere za sprovođenje Sporazuma iz Brisela za energiju.
Ministar Valdrin Lluka odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanica Mirjeta Kalludra postavila je pitanje ministru  Ekonomskog razvoja, Valdrin
Lluka, u vezi sa isplatama potrošnje vode i otpadaka na četiri severne opštine  Republike
Kosova.
Ministar Valdrin Lluka odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanica Shqipe Pantina postavila je pitanje ministru  Javne administracije Mahir Jagcilar,
u vezi sa procesiranjem u Skupštini Zakona o platama.
Ministar Mahir Jagcilar odgovorio je na pitanje poslanice.
.

***
U nastavku, Predsednik je upoznao poslanike da predlogom  Komisije za budžet i finansije za
dopunu dnevnog reda.

Predsednik Komisije za budžet i finansije, Lumir Abdixhiku predstavljao je i obrazložio
predlog da se dnevni red plenarne sednice dopuni i sa jednom tačkom – Drugo razmatranje
nacrta zakona o porezu  na nepokretnu imovinu i ista da se vodi odstupanjem od proceduralnih
rokova.

Predsednik je zahtevao deklarisanje predstavnika parlamentarnih grupa u vezi sa gore
spomenutim predlogom predsednika Komisije za budžet i finansije.

U vezi sa gore spomenutim predlogom diskutovali su: Glauk Konjufca, u ime PG - LVV-a,
Avdullah Hoti u ime PG - LDK-a, Memli Krasniqi, u ime PG - PDK-a, Ahmet Isufi u ime PG
- AAK-a i Saša Milosavljević, u ime PG – Srpska Lista, čije su diskusije u celini date u
transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsednik je dao na glasanje predlog za dopunu dnevnog reda.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za ---------------------------- 63,
Protiv -------------------------0,
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Uzdržanih ---------------------1.

Predsednik je konstatovao da je Skupština ogromnom većinom glasova odlučila  da se Drugo
razmatranje Nacrta zakona o porezu  na nepokretnu imovinu vrši na današnjoj sednici,
odstupanjem od proceduralnih rokova, predviđenim članom 15, stav 7 i člana 57, stav 9
Poslovnika Skupštine.

***

Predsednik Parlamentarne grupe  LVV-a, Glauk Konjufca, predložio je da se skida sa dnevnog
reda tačka 15 – Razmatranje strategije za energiju Republike Kosova 2017-2026. Diskusija
g. Konjufca, je u potpunosti data u transkriptu.

Predsednik je zahtevao deklarisanje predsednika parlamentarnih grupa  u vezi sa podnetim
predlogom g. Konjufca.

U vezi gore spomenutog predloga, podnetog od predsednika parlamentarne grupe LVV-a
diskutovali su: Avdullah Hoti, u ime PG - LDK-a; Memli Krasniqi, u ime PG - PDK-a;
Saša Milosavlević, u ime PG - Srpska Lista; Bilall Sherifi, u ime PG - Nisma për Kosovën,
Glauk Konjufca, u ime PG - LVV-a i Poslanica Sala Berisha-Shala, čije su diskusije u celini
date u transkriptu.

Nakon ovih deklaracija, predsednik je dao na glasanje predlog Predsednika Parlamentarne
grupe LVV-a, Glauk Konjufca.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za ---------------------------- 24,
Protiv -------------------------34,
Uzdržanih ---------------------3.

Predsednik je konstatovao da  Skupština nije usvojila predlog Predsednika Parlamentarne
grupe  LVV-a, Glauk Konjufca za ukidanje iz dnevnog reda tačke 15 – razmatrnaje strategije
za energiju Republike Kosova 2017-2026.

3. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice.

Skupština je usvojila bez primedbi zapisnik sa Vanredne sednice  održane  22. Decembra
2017.

4. Interpelacija Premijera Ramush Haradinaj, na zahtev Parlamentarne grupe
Demokratskog Saveza Kosova, za informisanje Skupštine u vezi sa gađanjem oružja od
g. Dardan Gashi, zamenik premijera i ministar Dijaspore  i strateških investicija
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Predsedavajući je upoznao poslanike da je Parlamentarna Grupa Demokratskog Saveza
Kosova, podnela je zahtev  da se poziva na interpelaciju premijer Ramush Haradinaj, radi
informisanje Skupštine u vezi sa gađanjem oružjem g. Dardan Gashi, zamenik premijera  i
ministar Dijaspore i strateških investicija.

On je upoznao poslanike o vreme trajanja  interpelacije  u  trajanju od tri časova, kao i za
izdvojeno  vreme za svaku parlamentarnu grupu  i za svakog poslanika bez parlamentarne
grupe.

Budući da je Premijer  bio odsutan  ova tačka dnevnog reda na zahtev predlagača interpelacije
odložena je za vreme  kada premijer bude prisutan u Sali.

5. Razmatranje Predloga Rezolucije za  usvajanje ciljeva za održiv razvoj – Agenda
2030 za Kosovu

Predsedavajući je upoznao poslanike Skupštine da je  Funkcionalna Komisija za zdravstvo,
rad i socijalno staranje, podnela je mociju  za  Predlaganje – Rezoluciju za usvajanje ciljeva
za održiv razvoj – agenda  2030 za Kosovu.

On je pozvao predsednicu  Funkcionalne Komisije, da pred poslanicima Skupštine podnosi
Predlog – Rezoluciju.

Predsednica Funkcionalne Komisije za zdravstvo, rad i socijalno staranje, Besa Baftiu, pred
poslanicima Skupštine podnela je i obrazložila sadržinu Predloga – Rezolucije.
Ona je pozvala poslanike da ga usvajaju predloženu Rezoluciju.
Njena diskusija u celini data u transkriptu.

U nastavku, predsedavajući je otvorio raspravu u vezi predložene Rezolucije.

U vezi sa Predloženom Rezolucijom za usvajanje ciljeva za održiv razvoj – agenda 2030 za
Kosovu diskutovali su poslanici: Fatmire Kollçaku, u ime PG - LVV-a; Haxhi Avdyli, , u
ime PG - DK-a; Flora Brovina , u ime PG - PDK-a i Time Kadrijaj, , u ime PG - të AAK-a
čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Zatim, predsedavajući je dao na glasanje Predlog –Rezoluciju za usvajanje ciljeva za održiv
razvoj – agenda 2030 za Kosovu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za -------------------------- 64,

Za -------------------------- 64,
Protiv ----------------------0,
Uzdržani ------------------ 0.
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Skupština je većinom glasova usvojila:

R E Z O L U C I J U
Za usvajanje objektiva za održiv razvoj

1. Usvajaju se objektive za održiv razvoj (ili agenda  2030) na osnovu Rezolucije
Generalne Skupštine  A / RES / 70/1 usvojene od  193 lidera celog sveta, 25 septembra
2015 i u vez i Deklaracije svetske konferencije predsednika parlamenata, kao ključne
tačke reference za sve politike i održiv razvoj ;

2. Mi ćemo se angažovati za pružanje pomoći za sprovođenje ovog novog globalnog
okvira putem usvajanja zakonodavstva, uključujući i blagovremeno usvajanje
neophodnog budžeta ;

3. Preispituje, kada je to potrebno, postojeću strukturu komisija i svih unutrašnjih
procesa, kako bi na efikasan i koherentan način bile obuhvaćene sve relevantne
objektive putem parlamentarne komisije za zdravstvo, rad i socijalno staranje, kao
glavna komisija i druge relevantne komisije koje obuhvataju; Komisiju za evropske
integracije, Komisiju za obrazovanje, tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije
i preduzetništvo, Komisiju  za ljudska prava, polnu ravnopravnost, nestala lica i
peticije, Komisiju za poljoprivredu, šumarstvo, seoski razvoj, prostorno planiranja,
Komisiju za  budžet i finansije i Komisiju za ekonomski razvoj, infrastrukturu,
trgovinu, industriju i regionalni razvoj;

4. Pratiće primenu Nacionalne strategije Vlade za razvoj, strategija za integraciju u EU i
druge strategije koje integrišu OOR, uključujući redovno održavanje sastanaka sa
civilnim društvom, privatnim sektorom i građanima u celini ;

5. Zahteva od Vlade izveštavanje o sprovođenju Nacionalne strategije za razvoj  (2016-
2021), uključujući i objektive OOR, putem punog godišnjeg preispitivanja od strane
Skupštine Republike Kosovo;

6. Razmatra nacionalne izveštaje o progresu, koje može da podnese Vlada Ujedinjenim
nacijama, kao globalni deo razmatranja na Forumu visokog nivoa OUN-a za održiv
razvoj;

7. Organizuje na kraju godine sednicu sa Vladom, međunarodnom zajednicom,
organizacijama civilnog društva i građanima u celini, za održavanje javne debate u
vezi statusa o progresu relevantnih težnji OOR za razvoj naše zemlje;

8. Ova Rezolucija stupa na snagu na dan usvajanja od Skupštine Republike Kosova.
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6. Prvo razmatranje Nacrt zakonika br. 06/L-006 o pravima maloletnika.

Predsedavajući je pozvao Funkcionalnu komisiju za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine i nadgledanje APK i Skupštini preporučuje njegovo usvajanje.

Ministar pravde Abelard Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona,
kao i pozvao poslanike da usvoje ovaj Nacrt zakonika.
.

Predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakonika br. 06/L-006 o pravima maloletnika diskutovali su poslanici: Albulena
Haxhiu, u ime Funkcionalne komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik
Skupštine i nadgledanje APK i u ime PG - LVV; Arben Gashi, u ime PG-LDK Nezir Çoçaj,
u ime PG-PDK; Shkumbin Demaliaj, u ime PG -AAK; Igor Simić, u ime PG-Srpska Lista i
Bilall Sherifi, u ime PG Nisma , čije su diskusije inkorporisanje u transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje Nacrt zakonik br. 06/L-006 o pravima
maloletnika

Rezultat glasanja je sledeći:
Za -------------------- 67,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržani ------------ 1.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakonik br. 06/L-006 o pravdi za maloletnike.

2. Zadužuje se funkcionalna komisija i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom
Skupštine razmotre nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.

7.  Prvo razmatranje Nacrt zakona br. 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih
finansija

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna komisija za nadgledanje javnih
finansija razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini preporučuje njegovo usvajanje.

Ministar za finansije Bedri Hamza, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta
zakona, kao i pozvao poslanike da usvoje ovaj Nacrt zakona
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Predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrt zakona br. 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih Finansija diskutovali su
poslanici: Driton Selmanaj, u ime Funkcionalne komisije za nadgledanje javnih finansija i u
ime PG- LDK; Glauk Konjufca, u ime PG- LVV; Mërgim Lushtaku, u ime PG- PDK; Blerim
Kuçi, u ime PG- AAK i Milaim Zeka, u ime PG- Nisma, čije su diskusije inkorporisane u
transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje Nacrt zakona o unutrašnjoj kontroli
javnih Finansija.

Rezultat glasanje je sledeći:

Za -------------------- 63,
Protiv ---------------- 1,
Uzdržani -------------1.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu nacrt zakona br. 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih finansija.

2. Zadužuje se funkcionalna komisija i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom
Skupštine razmotre nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.
.

8. Prvo razmatranje Nacrta zakona o sprečavanju sukoba interesa u vršenju javne
funkcije

Predsedavajući je pozvao Funkcionalnu komisiju za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine i nadgledanje APK i Skupštini preporučuje njegovo usvajanje.

Ministar pravde Abelard Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona,
kao i pozvao poslanike da usvoje ovaj Nacrt zakona.
.

Predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o sprečavanju sukoba interesa u vršenju javne funkcije govorili su
poslanici: Albulena Haxhiu, u ime funkcionalne Komisije za zakonodavstvo, mandate,
imunitete, Poslovnik Skupštine i nadgledanje APK i u ime PG - LVV; Korab Sejdiu, u ime
PG - LDK; Nezir Çoçaj, u ime PG - PDK; Shkumbin Demaliaj, u ime PG - AAK; Bilall



9

Sherifi, u ime PG - Nisma; Danush Ademi, u ime PG - GP “6+”, Sami Kurteshi i Ismajl
Kurteshi, čij su diskusije inkorporisanje u transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući ej stavio na glasanje Nacrta zakona o sprečavanju sukoba
interesa u vršenju javne funkcije.

Rezultat glasanja je sledeći:
Za -------------------- 45,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržani ---------- 16.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu  Nacrta zakona br. 06/L-011 o sprečavanju sukoba interesa u vršenju
javne funkcije
2. Zadužuje se funkcionalna komisija i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom
Skupštine razmotre nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.

9. Prvo razmatranje Nacrta zakona o tretiranju bespravne gradnje

Predsedavajući je informisao poslanike da je Funkcionalna komisija za poljoprivredu,
šumarstvo, seoski razvoj, životnu sredinu i prostorno planiranje, razmatrala ovaj Nacrt zakona
i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

Ministar za rad i socijalno staranje Skender Reçica, predstavio je i obrazložio sadržaj i
strukturu Nacrta zakona, kao i pozvao poslanike da usvoje ovaj Nacrt zakona.
Predsedavajući je otvorio diskusiju u vezi ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o tretiranju bespravne gradnje diskutovali su poslanici: Daut Haradinaj,
u ime funkcionalne komisije za poljoprivredu i u ime PG- AAK; Liburn Aliu, u ime PG- LVV;
Besa Gaxheri, u ime PG- LDK; Safete Hadërgjonaj, u ime PG- PDK; Albulena Balaj-Halimaj,
u ime PG- Nisma i Danush Ademi, u ime PG-“6+”, čije su pune diskusije inkorporisane u
transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje ovaj Nacrt zakona.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za -------------------- 63,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržani ------------ 1.
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Skupština je većinom glasova donela:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br.  06/L-024 o tretiranju bespravne gradnje.

2. Zadužuje se funkcionalna komisija i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom
Skupštine razmotre nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.

10. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-034 o Kosovskoj
agenciji za privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115 i Zakonom br.5/L-
080

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna komisija za budžet i finansije,
razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini preporučuje njegovo usvajanja.

Ministar za finansije Bedri Hamza, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta
zakona, kao i pozvao poslanike da usvoje ovaj Nacrt zakona.

Predsedavajući je otvorio raspravu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-034 o Kosovskoj agenciji za
privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115 i Zakonom br.05/L-080 diskutovali
su poslanici: Lumir Abdixhiku, u ime Funkcionalne komisije za budžet i finansije i u ime PG
- LDK; Ali Lajçi, u ime PG - LVV; Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK; Slavko Simić, u
ime PG – Srpska Lista; Ahmet Isufi, u ime PG - AAK; Haxhi Shala, u ime PG - Nisma;
Danush Ademi, u ime PG -“6+”, Armend Zemaj i Naser Rugova, čije su pune diskusije
inkorporisane u transkript.

Predsedavajući je zbog nedostatka kvoruma prekinuo rad sednice u  18:10 čas.

***

Petak, 26. januar 2018. u  10:00.časova.
Nastavak plenarne sednice od  25. januara 2018.

Plenarnom sednicom je predsedavao predsednik Skupštine Kadri Veseli, uz pomoć
potpredsednika Skupštine  Xhavit Haliti i Kujtim Shala.
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4. Interpelacija premijera Ramush Haradinaj, na zahtev Parlamentarne grupe LDK, za
informisanje Skupštine u vezi pucanja iz vatrenog oružja od strane g.Dardan Gashi,
zamenik premijera i ministar za dijasporu i strateške investicije

Predsednik je upoznao poslanike da je Parlamentarna grupa LDK podnela zahtev za pozivanje
za interpelaciju premijera Ramush Haradinaj, kako bi informisao Skupštinu u vezi pucanja
iz varenog g. Dardan Gashi, zamenik premijera i ministar za dijasporu i strateške investicije.

On je takođe obavestio poslanike o trajanju interpelacije od tri časa, kao i o vremenu izdvojeno
za svaku parlamentarnu grupu i za poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsednik je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.

Poslani Armend Zemaj, Parlamentarna grupa  LDK, rekao je da je premijer pozvan na
interpelaciju, kako bi pružio objašnjenja zbog objavljenih snimaka na medijima, visokih
zvaničnika Vlade, a jedan među njima je bio i ministar dijaspore i strateških investicija,
koristeći vatreno oružje ugrozio je život i javno zdravlje građana Republike Kosovo.

On je rekao da PG-LDK zahteva odgovor Vlade i premijera Haradinaj, zbog objavljenih
scena, u kojim ministar i zamenik premijera Dardan Gashi, u prisustvu i drugih vladinih
zvaničnika, pucanjem iz vatrenog oružja, ugrozio je život drugih ljudi, jer u pravnoj državi,
autoriteti te države ne da su samo dužni da poštuju zakonodavstvo i bezbednosne organe, već
su dobar primer svojim ponašanjem.

Takođe, g, Zemaj, u ime predlagača interpelacije, predstavio je tekst mocije za glasanje kao
u nastavku:

1. Skupština Republike Kosovo, zahteva odgovornost Vlade Kosova u odnosu na ove opasne
postupke  i teških kršenja zakona, za takva kažnjiva dela  i sa Krivičnim zakonikom Republike
Kosovo (član 374. Držanje u vlasništvu, kontrola ili neovlašćeno posedovanje oružja i člana
375. Korišćenje oružja ili opasnog sredstava).

2. Zahtevmao odmah razrešenje zamenika premijera, u jedno i ministar dijaspore i strateških
investicija g. Dardan Gashi.

Dalje, predsednik je pozvao premijera Republike Kosova Ramush Haradinaj, da predstavi
stav Vlade republike Kosovo u vezi pokrenutog pitanja za interpelaciju.

Premijer je informisao poslanike da za temu interpelacije, policija Kosova je intervjuisala 5
lica, među njima i zamenika premijera i ministra dijaspore i strateške investicije g. Gashi.
On je izjavio da nije lepo da u XXI veku izlaže se u  javnosti sa oružjem, ali takođe ako želimo
da govorimo realno o našem životu, još uvek postoje tradicije koje nisu nestale u celini, a sada
se nalazimo u periodu kada se mi slažemo da treba da damo prednost zakonima na snazi,
Ustavu naše zemlje i da se ponašamo u skladu sa našim obavezama.
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Premijer je rekao da zahtev za druge mere je rano podnet, za bilo kakvu meru za bilo koga
koje je uključen jer je ovaj slučaj zakonski proces.

Predsedavajući je otvorio raspravu o interpelaciji premijera Ramush Haradinaj.

Uvezi interpelacije premijera su diskutovali: Glauk Konjufca, u ime PG - LVV; Vjosa
Osmani-Sadriu, u ime PG - LDK; Memli Krasniqi, u ime PG - PDK; Ahmet Isufi u ime PG -
AAK; Bilall Sherifi, u ime PG - Nisma; Allbert Kinolli, u ime PG -“6+”, Drita Millaku, Lumir
Abdixhiku, Zenun Pajaziti, Teuta Haxhiu, Sami Kurteshi, Haxhi Avdyli, Hajdar Beqa,
Fatmire Kollçaku, Korab Sejdiu, Nait Hasani, Time Kadrijaj, Enver Hoti, Rexhep Selimi,
Mimoza Kusari-Lila, Shkumbin Demaliaj, Milaim Zeka, Albin Kurti, Driton Selmanaj,
Saranda Bogujevci, Ilir Deda, Arbër Rexhaj, Xhelal Sveçla, premijer Ramush Haradinaj,
zamenik premijera Fatmir Limaj i ministar Flamur Sefaj, čije su pune diskusije inkorporisane
u transkript.

Nakon diskusije, predsedavajući je stavio na glasanje tekst predložene mocije.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za ------------------------- 36,
Protiv -------------------- 49,
Uzdržani ----------------- 3.

Skupština nije usvojila tekst mocije predložene od Parlamentarne grupe LDK.

10. Glasanje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-034 o Kosovskoj
agenciji za privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115 i Zakonom
br.5/L-080

Predsednik je obavestio poslanike da su diskusije u vezi ovog Nacrta zakona završene dan
ranije, ali zbog nedostatka kvoruma nije prosleđeno njegovim glasanjem.

Predsedavajući je izneo na glasanje usvajanje ovog N/Z.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za -------------------- 61,
Protiv ---------------- 0,

Uzdržanih -------------19.

Skupština je većinom glasova donela ovu :
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ODLUKU

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-023 o izmenama i dopunama Zakona br. 04/L-
034 o Kosovskoj agenciji za privatizaciju, izmenjenog i dopunjenog Zakonom br. 04/L-115
i Zakonom br. .05/L-080.

2. Zaduži se funkcionalna i stalne komisije da u roku predviđenom Poslovnikom da
razmatraju ovaj N/Z o Skupštini podnesu izveštaje sa preporukama.

11. Prvo razmatranje Nacrta zakona o azilu

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je Funkcionalna komisija za unutrašnje poslove,
sigurnost i nadzor Bezbednosnih snaga Kosova, razmatrala ovaj N/Z i Skupštini preporućuje
njegovo usvajanje.

Ministar MUP-a, Flamur Sefaj, pred Skupštinom je izneo i obrazložio sadržaj i strukturu
Nacrta zakona. On je pozvao poslanike da usvajaju ovaj N/Z.

Po tom je predsedavajući otvorio raspravu za razmatranje ovog Nacrta zakona u načelu.

U vezi ovog Nacrta zakona svoj doprinos su dali i poslanici: Haxhi Shala, u ime Funkcionalne
komisije za unutrašnje poslove…; Sami Kurteshi, u ime PG LVV-a; Armend Zemaj, u ime
PG LDK-a; Fatmir Xhelili, u ime PG PDK-a; Ahmet Isufi, u ime PG AAK-a; Bahrim Shabani,
u ime PG “6+”; Islam Pacolli i Arbër Rexhaj. Njihove su diskusije kompletne u transkriptu.

Predsedavajući je izneo na glasanje usvajanje ovog N/Z.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za -------------------- 82,
Protiv ---------------- 2,
Uzdržanih -------------0.

Skupština je većinom glasova donela ovu :
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ODLUKU

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-026 o azilu.

2. Zaduži se funkcionalna i stalne komisije da u roku predviđenom Poslovnikom da
razmatraju ovaj N/Z o Skupštini podnesu izveštaje sa preporukama.

12. Drugo razmatranje Nacrta zakona o standardizaciji

Predsednik je informisao Skupštinu da su parlamentarne grupe razmatrale ovaj N/Z i
Skupštini predložile njegovo usvajanje sa predloženim amandmanima.

Sala Berisha-Shala, predsednica Komisije za ekonomski razvoj… pred Skupštinom je iznela
i obrazložila  izveštaj Komisije. Njena je diskusija kompletna u transkriptu

U vezi ovog Nacrta zakona je predloženo ukupno 19 amandmana.

Predsednik je uz saglasnost poslanika izneo na pojedinačno glasanje amandmane od 1- 19 .

Skupština je većinom glasova usvojila amandmane od: 1-19.

Po tom je Predsednik izneo na glasanje celokupan tekst N/Z sa usvojenim amandmanima.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za -------------------71,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržanih ------------3.

Skupština je većinom glasova donela ovu :

ODLUKU

1. Usvaja se Zakon br. 06/L-019 o standardizaciji.

13. Drugo razmatranje Nacrta zakona o porezu na nepokretnu imovinu.

Predsednik je informisao Skupštinu da su parlamentarne komisije razmatrale ovaj N/Z i
Skupštini preporučuju njegovo usvajanje.
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Lumir Abdixhiku, u ime Funkcionalne komisije za budžet i finansije, pred Skupštinom je
izneo i obrazložio  izvešaj Komisije.  Njegova je diskusija kompletna u transkriptu.

Na ovaj N/Z je bilo podneseno 28 amandmana.

Predsednik je izneo na glasanje, elektronskih, odjednom samo amandmane Funkcionalne
komisije i poslanice Evgjeni Thaçi-Dragusha uz podršku Funkcionalne komisije.

Skupština je većinom glasova usvojila sledeće amandmane: 1, 2, 3, 4, 5, 7, 8, 13, 14, 15, 16,
17, 18, 19, 20, 21, 23, 24, 27, 28, dok amandmani : 6, 9, 10, 11, 12, 22, 25 i 26. nisu usvojeni.
Po tom je predsednik izneo na glasanje celokupni tekst Nacrta zakona sa usvojenim
amandmanima.
Rezultat je sledeći:

Za ------------------ 69,
Protiv --------------10,
Uzdržanih ----------- 7.

Skupština je većinom glasova donela ovu:
ODLUKU

Usvaja se Zakon br. 06/L-005 o porezu na nepokretnu imovinu.

14. Razmatranje Godišnjeg izveštaja rada Regulativnog autoriteta elektronskih i
poštanskih komunikacija za 2016.god.

Predsednik je informisao Skupštinu da je Funkcionalna komisija  za ekonomski razvoj…
razmatrala ovaj Godišnji izveštaj ovog Regulativnog autoriteta i Skupštini preporučuje
njegovo usvajanje.

Predsednica Komisije za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni
razvoj, Sala Berisha-Shala, podnela je i obrazložila preporuku Funkcionalne Komisije u vezi
sa Godišnjem izveštaju  Regulatornog autoriteta elektronskih i poštanskih komunikacija za
2016. godinu. Njena diskusija je data u transkriptu.

Predsednik Komisije za budžet i finansije, Lumir Abdixhiku, podneo je i obrazložio je
preporuku Komisije u vezi Godišnjem izveštaju  Regulatornog autoriteta elektronskih i
poštanskih komunikacija za 2016. godinu. Njegova  diskusija je data u transkriptu.

U nastavku, predsedavajući je otvorio debatu o Godišnjem izveštaju  Regulatornog autoriteta
elektronskih i poštanskih komunikacija za 2016. godinu.
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U vezi sa Godišnjem izveštaju  Regulatornog autoriteta elektronskih i poštanskih
komunikacija za 2016. godinu diskutovali su poslanici: Glauk Konjufca, u ime PG - LVV;
Hykmete Bajrami, u ime PG - LDK-a; Sala Berisha-Shala, u ime PG - PDK-a i ministar
Valdrin Lluka, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Zatim, predsedavajući je dao na glasanje Godišnjeg izveštaja regulativnog autoriteta za
elektronske i poštanske komunikacije za 2016. godinu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za -------------------------- 47,
Protiv ----------------------18,
Uzdržani ------------------ 6.

Skupština je ogromnom večinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji  izveštaj  Regulatornog autoriteta elektronskih i poštanskih komunikacija
za 2016. Godinu.

14. Razmatranje Godišnjeg izveštaja  agencije statistika Kosova za 2016

Predsedavajući je upoznao poslanike da je  Funkcionalna Komisija za javnu administraciju,
lokalnu samoupravu i medije, razmotrila Godišnjeg izveštaja  agencije statistika Kosova za
2016 i Skupštini je preporučila na  razmatranje i usvajanje.

Predsednik Komisije za javnu administraciju, lokalnu samoupravu i medije, Nait Hasni, je
podneo i obrazložio preporuku funkcionalne Komisiju u vezi sa Godišnjim izveštajem
agencije statistika Kosova za  2016. Njegova diskusija je data u transkriptu.

Zatim je, predsedavajući otvorio raspravu o gore spomenutom izveštaju.

U vezi Godišnjeg izveštaja  agencije statistika Kosova za  2016, diskutovali su poslanici:
Shqipe Pantina, u ime PG - LVV-a; Xhevahire Izmaku u ime PG - PDK-a; Rasim Selmanaj,
u ime PG - AAK-a,  i Milaim Zeka, u ime PG - Nisma për Kosovën, čije su diskusije u celini
date u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je dao na glasanje Godišnjeg izveštaja agencije
statistika Kosova za 2016.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
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Za -------------------------- 56,
Protiv ----------------------4,
Uzdržani ------------------ 5.

Skupština je ogromnom večinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji  izveštaj  agencije statistika Kosova za 2016.

16. Razmatranje strategije  energije Republike Kosova 2017-2026

Predsedavajući je upoznao poslanike Skupštine da je Funkcionalna Komisija za ekonomski
razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni razvoj, razmotrila  strategiju energije
Republike Kosova 2017-2026 i Skupštini preporučila na usvajanje.

Predsedavajući je pozvao predstavnika Vlade da pred poslanicima Skupštine predstavlja
Strategiju energiju Republike Kosova 2017-2026.

Ministar  Ekonomskog razvoja Valdrin Lluka, pred poslanicima Skupštine podneo je i
obrazložio sadržinu ove strategije. On je pozvao poslanike da ga usvajaju predloženu
Strategiju. Njegova diskusija je data u transkriptu.

U nastavku, predsedavajući je otvorio debatu za razmatranje Strategije energije Republike
Kosova 2017-2026.

U vezi sa Strategijom energije Republike Kosova 2017 – 2026, diskutovali su poslanici: Sala
Berisha-Shala, u ime Funkcionalne Komisije i u ime PG - PDK-a; Albin Kurti, u ime PG -
LVV-a; Hykmete Bajrami, u ime PG - LDK-a; Daut Haradinaj, u ime PG - AAK-a; Miljana
Nikolić u ime PG - Srpska Lista; Milaim Zeka u ime PG - Nisma për Kosovën i Islam
Pacolli, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Predsedavajući je stavio na glasanje Strategiju o energiji Republike Kosovo za period 2017-
2026.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za -------------------------- 47,
Protiv ----------------------17,
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Uzdržani ------------------ 9.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Strategija o energiji Republike Kosova za period 2017-2026.

19. Predlog parlamentarnih grupa za zamenu članova u parlamentarnim komisijama

Predsedavajući je informisao poslanike o predlogu parlamentarnih grupa PDK-a i AAK-a, o
imenovanju i zameni članova u parlamentarnim  komisijama .

Zahtevao je od poslanika da se podizanjem ruke  izjasne o predlogu parlamentarnih grupa
PDK-a i AAK-a .

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

O izmeni i dopuni Odluke br. 06-V-006

I. Odluka br. 06-V-006, od 3 oktobra 2017, menja se i glasi :

1. Poslanik Nezir Çoçaj iz PG PDK, imenuje se za člana Komisije za zakonodavstvo, mandat,
imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv  korupcije, umesto poslanika
Agim Aliu.

2. Poslanik Muharrem Nitaj iz PG AAK, imenuje se za člana Komisije za nadgledanje javnih
finansija  i u Komisiji za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje BSK-a Blerim Kuçi.

20. Predlog o imenovanju tri (3) člana u Komisiji za prava i interese  zajednica i
povratak

Predsedavajući je informisao poslanike da Predsedništvo Skupštine je procesiralo plenarnoj
sednici predlog-odluku o izmeni i dopuni Odluke br. 006 od 03.10.2017, tačka I.b).
Istakao je da je predlog-odluka podeljena poslanicima .

Predsedavajući je zahtevao od poslanika da podizanjem ruke se izjasne u vezi predloga –
odluke o iženi i dopuni Odluke br. 006 od 03.10.2017, tačka I.b).

Skupština je većinom glasova donela sledeću :

O D L U K U
O izmeni i dopuni Odluke br. 06-V-006 3 oktobra 2017
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1. Tačka I.b. o formiranju parlamentarnih komisija  Odluke br. 06-V-006 od 3 oktobra 2017,
menja se i glasi :

1.1. Komisija za prava interese zajednica i povratak dopunjuje se sa još tri (3) člana: Poslanik
Haxhi Shala iz većinske zajednice (PG Nisma për Kosovën), poslanik Slobodan Petrović iz
redova srpske zajednice i poslanik Veton Berisha iz redova ne većinskih  zajednica.

17. Izbor jednog (1) kandidata za izbor jednog ne izvršnog člana borda Centralne banke
Kosova

Predsedavajući je predložio da se odmah procesira sa tajnim glasanjem o tačkama dnevnog
reda: Izbor jednog (1) kandidata za ne izvršnog člana borda CBK-a i izbor 5 (pet) zamenika
Narodnog advokata.

Poslanici su podržali predlog predsedavajućeg Haliti da Skupština odmah procesira tajnim
glasanjem  dveju tačaka dnevnog reda : Izbor jednog (1) kandidata za ne izvršnog člana borda
CBK-a i izbor 5 (pet) zamenika Narodnog advokata .

Nakon toga, predsedavajući je pozvao predsednika funkcionalne Komisije za budžet i
finansije da pred poslanicima Skupštine obrazloži izveštaj Komisije i objasni proceduru
tajnog glasanja .

Lumir Abdixhiku, predsednik Komisije za budžet i finansije je pred poslanicima Skupštine
obrazložio predlog funkcionalne komisije  za izbor jednog (1) kandidati za ne izvrnošg člana
borda CBK-a.

U nastavku, predsedavajući je pozvao predstavnika Komisije za ljudska prava, nestala lica i
peticije da obrazloži izveštaj funkcionalne komisije .

Poslanica Lirije Kajtazi je pred poslanicima Skupštine obrazložila predlog funkcionalne
komisije za izbor 5 (pet) zamenika Narodnog advokata .

Nakon toga predsedavajući je zahtevao od parlamentarnih grupa da predlože po jednog člana
u glasačkoj komisiji za odvijanje procedure tajnog glasanja .

Na predlog parlamentarnih grupa Skupština je izabrala glasačku komisiju u sledećem sastavu:

Saranda Bogujevci, PG, LV,
Mirjeta Kalludra, PG, LDK,
Ganimete Musliu, PG, PDK,
Rasim Selmanaj, PG, AAK,
Adem Hoxha, PG, SL,
Milaim Zeka, PG “Nisma” i
Bahrim Shabani, PG “6+”.
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Predsednik je pozvao članove glasačke komisije da počnu sa procedurama tajnog glasanja u
vezi tačaka dnevnog reda: 17) izbor jednog (1) kandidata za ne izvršnog člana  borda CBK-
a i 18) izbor 5 (pet) zamenika Narodnog advokata .

Predsednik je prema listi pozivao poslanike Skupštine da glasaju .

Nakon procedure tajnog glasanja, u ime Komisije za glasanje , rezultat za izbor jednog (1)
kandidata za ne izvršnog člana borda CBK-a podnela je poslanica Ganimete Musliu.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

- U glasanju je učestvovalo 95 poslanika .
- Nevažećih je bilo 3 glasa.

Dobijeni glasovi za kandidate su bili sledeći :

Bedri Peci, 31 glas,
Flamur Mrasori, 36 glasa i
Genc Rraci, 25 glasa.

Glasačka komisija je konstatovala da nijedan od kandidata nije kvalifikovan u ovoj rundi
glasanja, tako da dva kandidata koji su dobili najveći broj glasova , a to su u ovom slučaju
Bedri Peci sa 31 glasom i Flamur Mrasori sa 36 glasa, idu u drugu rundu glasanja.

Rezultat glasanja za izbor pet zamenika Narodnog advokata obrazložila  je članica glasačke
komisije poslanica.
U glasanju je učestvovalo 95 poslanika,  8 je bilo nevažećih listića. Dobijeni glasovi za
predložene kandidatkinje za položaj zamenice Narodnog advokata  su :

1. Majlindë Sinani-Lulaj, 72 glasa i
2. Afërdita Rexhaj, 15 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidatkinje za položaj zamenice Narodnog advokata iz
redova ne većinskih zajednica su :

1. Aleksandra Dimitrijević, 40 glasa i
2. Marija Radulović, 48 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate za tri položaja zamenika Narodnog advokata su:

1. Albert Avdiu, 38 glasa,
2. Murlan Prizreni, 5 glasa,
3. Mehdi Geci, 61 glasa,
4. Basri Berisha, 20 glasa,
5. Baki Svirca, 9 glasa,
6. Naile Alaj, 34 glasa i
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7. Edona Hajrullahu, 58 glasa.

U drugo rundi su kandidati: Albert Avdiu i Naile Alaj, sa većim brojem glasova .

Predsedavajući je pozvao poslanike jednog po jednog da glasaju u drugoj rundi za ne izvršnog
člana borda CBK-a i zamenika Narodnog advokata.

Nakon odvijanja procedure glasanja u ime glasačke komisije rezultat glasanja je predstavila
Ganimete Musliu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

- U glasanju je učestvovalo 87 poslanika .
- Nevažećih je bilo 5 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate su :

1. Flamur Mrasori, 48 glasa i
2. Bedri Peci, 34 glasa.

Predsedavajući je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja u drugoj rudni i na osnovu
članova 65 (9) i 140 (4) Ustava Republike Kosova , člana 67 Poslovnika Skupštine i člana
38.2 Zakona br. 03/L-209 o CBK-a, Skupština Kosova je donela sledeću:

O D L U K U

1. Flamur Mrasori bira se za ne izvršnog člana borda CBK-a.

2. Odluka se dostavlja predsedniku Republike Kosova za imenovanje ne izvršnog člana
borda CBK-a.

***

Dok je rezultat glasanja u drugoj rundi za izbor zamenika Narodnog advokata predstavila
Saranda Bogujevci.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

- U glasanju je učestvovalo 87 poslanika.
- Nevažećih je bilo 5 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate za izbor jednog zamenika Narodnog advokata :

1. Albert Avdiu, 36 glasa i
2. Naile Alaj, 46 glasa.
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Predsedavajući je konstatovao da na osnovu rezultat glasanja , u skladu sa članovima 65 (9) i
33 (2) Ustava Republike Kosva i člana 67 Poslovnika Skupštine i člana 10 Zakona br. 05/L-
019 o Narodnom advokatu, Skupština je donela sledeću :

O D L U K U

Za izbor pet (5) zamenika Narodnog advokata

I. Skupština je izabrala zamenike Narodnog advokata , kao što sledi :

1. Majlindë Sinanaj-Lulaj izabrana je za zamenicu Narodnog Advokata, predstavnica
ženskog pola,

2. Marija Radulović izabrana za zamenicu Narodnog advokata iz redova ne većinskih
zajednica,

3. Mehdi Geci izabran za zamenika Narodnog advokata,

4. Edona Hajrullahu izabrana za zamenicu Narodnog advokata,

5. Naile Alaj izabrana za zamenicu Narodnog advokata.

II. Mandat izabranih zamenika Narodnog advokata, prema tačci I ove odluke, traje (3) tri
godina.

Predsedavajući je zaključio plenarnu sednicu u 18:35.

Predsednik Skupštine :

Kadri VESELI

Zapisnik izradila :
Direkcija za plenarna i proceduralna pitanja


